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Industrien inden for e-damp har de sidste 6 måneder forbedret deres produkter i en sådan grad, at flere og 

flere rygere føler kvaliteten af damp oplevelsen kan erstatte cigaretterne. 

Hvis de høje priser på godkendelse, og lange ventetider bliver en realitet, vil industrien gå helt i stå.  

Det må da være at foretrække at der hele tiden kommer bedre produkter på markedet, så vi kan få aflivet 

brugen af tobak helt. 

Personligt har jeg ikke rørt en cigaret i 5 måneder takket være e-damp, og den dag i dag damper jeg kun et 

par gange om ugen.  

Hvis fremtiden bliver at de eneste e-damp produkter på markedet er de "all in one" cigaret lignende tingester, 

vil flere med garanti gå tilbage til en rigtig cigaret/tobakken.  

Det er ikke den løsning vi som samfund ønsker.  

 

Håber af hele mit hjerte i vil lave flere og mere omfattende undersøgelser, samt få gang i en dialog med 

personer i industrien inden i vedtager love, som sender "dampere" tilbage i røgens dræbende greb. 
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